



HOTELI

Otkrijte naš čudesni
SPA SVET



Discover our amazing SPA world
Откройте для себя наш чудесный мир СПА



Hotel Izvor poseduje najprestižniji SPA&Wellness centar u Srbiji sa preko 1000 m² vodenog ogledala sa prirodnom, lekovitom, mineralnom vodom, prečišćenom najsavremenijom tehnologijom. Obilje sadržaja i prijatan ambijent omogućavaju gostima da provedu nezaboravne trenutke uživajući u čarima ovog SPA&Wellness centra.

Hotel Izvor has the most prestigious SPA&Wellness center in Serbia with over 1000 m² of water mirror with natural, healing, mineral water, purified with the use of the latest technology. Guests can spend unforgettable moments enjoying this SPA&Wellness centre, due to numerous facilities and pleasant ambience.

Отель «Извор» располагает самым престижным Spa&Wellness центром в Сербии. Площадь водной поверхности - натуральные, лечебные минеральные воды, очищенные по самой современной технологии - составляет более 100 м². Разнообразие услуг и приятная атмосфера позволяют гостям провести незабываемые моменты, наслаждаясь прелестями этого SPA & Wellness центра.

Svi SPA sadržaji su idealni za podmlađivanje kože i tela, hidrataciju kože, otklanjanje stresa, poboljšanje imuniteta, smanjenje kilograma i povećanje energije.

All SPA facilities are ideal for skin and body rejuvenation, skin hydration, stress removal, immunity boosting, weight loss and energy increase.

Все SPA-программы идеально подходят для омоложения тела, увлажнения кожи, снятия стресса, повышения иммунитета, снижения веса и увеличения энергии.



U ponudi se nalaze unutrašnji i spoljašnji bazeni za odrasle i decu sa prirodnom mineralnom vodom.

Our offer includes indoor and outdoor swimming pools for children and adults with natural mineral water.

К услугам гостей крытый и открытый бассейны для взрослых и детей с натуральной минеральной водой.



Hidromasažna kada je idealna za opuštanje, pomaže u poboljšanju cirkulacije i umanjuje bol u mišićima.

Hydro massage bathtub is ideal for relaxation, improves circulation and eases muscle pain.

Гидромассажная ванна – просто идеальное средство для расслабления, которое помогает улучшить циркуляцию и снять боль в мышцах.

Relaks soba sa himalajskom solju dovodi telo u balans i priprema ga za korišćenje Spa sadržaja.

Relax room with Himalayan salt balances your body and prepares it for using spa facilities.

Релакс-комната с гималайской солью возвращает телу баланс и подготавливает его для пользования Spa -услугами.





Finska suva sauna pojačava imuni sistem, umanjuje bol u mišićima i čini kožu elastičnom i glatkom.

Finnish dry sauna boosts the immune system, reduces muscle pain and makes your skin elastic and smooth.

Финская сухая сауна усиливает иммунную систему, уменьшает боль в мышцах и делает кожу эластичной и гладкой.



Biosauna umanjuje nivo stresa sa raznovrsnom aroma terapijom i svetlosnim efektima.

Bio sauna lowers stress with various aroma therapies and light effects.

Био-сауна уменьшает уровень стресса с разнообразными видами ароматерапевтических препаратов и световыми эффектами.



Ruska banja stimuliše cirkulaciju i pruža doživljaj potpune harmonije i opuštanja duha i tela.

Russian spa stimulates circulation and gives a sense of complete harmony and relaxation of both spirit and mind.

Русская баня стимулирует циркуляцию и дарит ощущение полной гармонии и расслабления духа и тела.





Veseli tuševi pružaju opuštanje na neobičan način uz smenjivanje tople i hladne vode, kao i svetlosnih i zvučnih efekata.

Experience showers offer relaxation in an unusual way with warm and cold water changing, followed by light and sound effects.

Веселые душевые кабинки предлагают расслабление необычным образом со сменой теплой и холодной воды, а также свето- и звукоэффектами.



Vichy tretmani predstavljaju kombinaciju hidro-masaže uz pomoć pokretnih mlaznica, rituala, manuelne masaže i proizvoda sa detoksicirajućim dejstvom.

Vichy treatments are a combination of hydro massage with movable streams, rituals, manual massage and products with detox effect.

Процедуры vichy представляют собой комбинацию гидромассажа при помощи подвижных водных струй, ритуалов, мануального массажа и продуктов с детоксикационным действием.



Tepidarijumi opuštaju telo i mišiće, koriste se posebno pre i posle korišćenja masažnih bazena, finske saune i parnog kupatila.

Tepidariums relax the body and muscles and are used before and after using the massage pools, Finnish sauna and steam bath.

Тепидариумы расслабляют тело и мышцы, особо рекомендуются до и после пользования массажными бассейнами, финской сауной или паровой баней.



Parno kupatilo deluje na respiratorni sistem, čisti kožu i izbacuje suvišnu tečnost iz organizma.

Steam bath has impact on your respiratory system, purifies the skin and eliminates excess fluid from the body.

Паровая баня действует на дыхательную систему, чистит кожу и выводит лишнюю жидкость из организма.



Ponuda masaža i tretmana je prilagođena različitim potrebama gostiju kojima profesionalni tim garantuje opuštanje, osveženje i podmlađivanje.

Massages and treatments offer is tailored to suit different needs of our guest, while our team guarantees them relaxation, refreshment and rejuvenation.

Широкий выбор массажей и уходовых процедур адаптирован к потребностям гостей различных возрастов, с которыми работает профессиональная команда, что гарантирует расслабление, освежение и омоложение.



Ljubiteljima sporta i aktivnog odmora na raspolaganju su fitness sala, kuglana, stoni tenis i bilijar. Van hotela postoji multifunkcionalni teren za mali fudbal i tenis.

Sport and active holiday lovers can use fitness hall, bowling alley, table tennis and billiards. Outside the hotel there is a multifunctional mini football and tennis court.

В распоряжении любителей спорта и активного отдыха фитнесзал, боулинг, настольный теннис и бильярд. Вне отеля имеется многофункциональная площадка для мини-футбола и тенниса.





Tokom letnjih meseci gostima je na raspolaganju veliki aqua park sa 3 bazena, 12 tobogana za odrasle, 3 tobogana za decu i raznovrsne atrakcije.

During summer months, guests can enjoy huge aqua park with 3 pools, 12 slides for adults, 3 slides for children and various attractions.

Летом к услугам гостей большой аквапарк с 3 бассейнами, 12 слайдами для взрослых, 3 слайдами для детей и разнообразными аттракционами.



HOTEL IZVOR

Radno vreme / Working hours:

Nedelja - Četvrtak / Sunday - Thursday: 08:00-21:00h

Petak - Subota / Friday - Saturday: 08:00-22:00h

Spa&Wellness recepcija | reception: +381 34 700 400, lokal | extension 61/63
office@a-hotel-izvor.com | www.hotelizvor.com